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Today is Mother’s Day. I know some of my classmates are going to help their mothers with the housework, others .are go...
　　Today is Mother’s Day. I know some of my classmates are going to help their mothers with the housework, others .are going to buy some flowers for their mothers. I want to say to her that I love her very much. But as a boy, it is a bit difficult for me to show my heart. I think only girls can do that.
　　今天是母亲节。我知道我的一些同学打算帮妈妈做些家务，其他人。打算给妈妈买一些花。我想对她说，我很爱她。但作为一个孩子，这是我给我的心脏有点困难。我想只有女生才这样做。
　　My mother is very kind. She takes care of me day and night.
　　我妈妈是个非常善良的。她照顾我的白天和黑夜。
　　She spends little money, but buys anything for me that I need.
　　她自己很少花钱，但能给我买任何东西，我需要。
　　This time I must show my love. I am going to give her a card and write like this, I love you, mother! I am going to put it under her pillow.
　　这一次我要展现我的爱。我打算送她一张写有“我爱你，妈妈!我打算把它放在她的枕头。
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